
EMLÉKEZTETŐ

A Hallgatói Képviselet 2024. szeptember 9-én tartott rendes üléséről

Megjelent Késett Kimentette magát Nem jelent meg

Adorján Adrienn *

Dóra Ágnes *

Fődi Petra *

Iván Bálint *

Juszel Anasztázia Gabriella *

Juszku Erik *

Kajus Dorina Zsanett *

Kelemen András Kristóf *

Kertész Izabella *

Márton Ágnes *

Röhberg Melinda Zsuzsanna *

Törő Dániel *

Török Csongor *

Zöllner Lili *

Vendég: Ráti Alex Valentin, Maglódi Panna, Bori Kristóf, Györök Ákos, Molnár Sára

A Hallgatói Képviselet jelenlévő tagjai nyilatkoznak, hogy tisztségviselői és képviselői

mandátumuk érvényes, kizáró ok az ülés időpontjában nem áll fenn. Kertész Izabella
előterjesztette az ülés napirendjét, egy változtatással amit a Hallgatói Képviselet 14-0-0
arányban elfogadott.
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1. Elnökségi beszámoló:

1.1. A Dékáni Tanács elmaradt.

1.2. Kertész Izabella beszámolt a Diplomaosztó ünnepségről.

1.3. Kertész Izabella beszámolt a Kari Piknikkel kapcsolatos megkereséseiről.

1.4. Kertész Izabella beszámolt a Gólyatáborral kapcsolatos visszajelző kérdőív

statisztikáiról.

1.5. Kertész Izabella beszámolt a Kar új támogatóiról.

1.6. Juszel Anasztázia Gabriella értékelte a hétvégi csapatépítő programot.

1.7. Juszel Anasztázia Gabriella felhívta a Képviselet figyelmét a labor eszközök

átadásában való részvételre.

1.8. Adorján Adrienn beszámolt a HK hétvége időpontjáról.

1.9. Adorján Adrienn felhívta a Képviselet figyelmét az online táblázatok

frissítésére.

2. Tisztújítás:

2.1. Adorján Adrienn lemondott a Kollégiumi referensi pozíciójáról.

2.2. Kertész Izabella felkérte Kelemen András Kristófot a Kollégiumi referensi

pozícióra.

2.2.1. Kelemen András Kristóf ismertette motivációit

2.2.1.1. A Hallgatói Képviselet 13-0-0 arányban támogatta Kelemen

András Kristófot a Kollégiumi referensi pozíció betöltésében.

3. Beérkezett Kari Piknik főszervezői pályázat:

3.1. Röhberg Melinda Zsuzsanna előterjesztette a beérkezett Kari Piknik

főszervezői pályázatot.

3.1.1. A Hallgatói Képviselet 14-0-0 arányban elfogadta a Kari Piknik

főszervezői pályázatot.

4. Közéleti ösztöndíj végleges eredmény:

4.1. Röhberg Melinda Zsuzsanna előterjesztette a Közéleti ösztöndíj végleges

eredményét.

4.1.1. A Hallgatói Képviselet 14-0-0 arányban elfogadta a Közéleti ösztöndíj

végleges eredményét.

5. Augusztusi Hallgatói Képviselet ösztöndíj végleges eredménye:
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5.1. Kertész Izabella előterjesztette az augusztusi Hallgatói Képviselet ösztöndíj

végleges eredményét.

5.1.1. A Hallgatói Képviselet 14-0-0 arányban elfogadta az augusztusi

Hallgatói Képviselet ösztöndíj végleges eredményét.

6. Sportpálya támogatás összege:

6.1. Kertész Izabella beszámolt az idei Sportpálya támogatás összegéről.

6.1.1. A Hallgatói Képviselet 14-0-0 arányban támogatta a Sportpálya

támogatás összegét.

7. Martos Csocsó zártkörű rendezvény:

7.1. Kertész Izabella előterjesztette a Martos Csocsó zártkörű rendezvényt.

7.1.1. A Hallgatói képviselet 14-0-0 arányban elfogadta az előterjesztést.

8. Beérkezett Gólyacsata főszervezői pályázat:

8.1. Röhberg Melinda Zsuzsanna előterjesztette a beérkezett Gólyacsata

főszervezői pályázatot.

8.1.1. A Hallgatói Képviselet 14-0-0 arányban elfogadta az előterjesztést.

9. Bizottsági beszámoló:

9.1. Juszel Anasztázia Gabriella beszámolt az oktatás területén történtekről:

9.1.1. Beszámolt a Dr. Tóth Blanka oktatási dékánhelyettessel történő

megbeszélésről.

9.1.2. Felhívta a Képviselet figyelmét a közelgő ZH ütemterv ellenőrzés

időpontjára.

9.1.3. Beszámolt a közelgő ETB időpontjáról.

9.1.4. Beszámolt a Tanulmányi ösztöndíjjal kapcsolatos információkról.

9.1.5. Beszámolt a kivételes tanulmányi renddel kapcsolatos információkról.

9.1.6. Beszámolt az elsőéves hallgatók órarendjével kapcsolatos

aktualitásokról.

9.2. Röhberg Melinda Zsuzsanna beszámolt a pályázat területén történtekről:

9.2.1. Beszámolt az aktuális pályázatokkal kapcsolatos tudnivalókról.

9.2.2. Beszámolt a közelgő pályázatokkal kapcsolatos tudnivalókról.

9.2.3. Felhívta a Képviselet figyelmét a közelgő pályázatok bírálására.
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Györök Ákos és Molnár Sára megérkeztek.

Egyeztetés a SzASz elnökségével a Szakkollégium jövőbeli terveiről, a Szakkollégiumi Napok

rendezvényről és egyéb, a Szakkollégiumot érintő kérdésekről.

Györök Ákos és Molnár Sára távoztak.

9.3. Adorján Adrienn és Kelemen András Kristóf beszámolt a kollégium

területén történtekről:

9.3.1. Beszámolt a Plegányi Bálinttal való egyeztetésről.

9.3.2. Beszámolt a szintgyűléssel kapcsolatos információkról.

9.3.3. Beszámolt a kollégiumi területtel kapcsolatos információkról.

9.4. Kajus Dorina Zsanett beszámolt a szociális területen történtekről:

9.4.1. Beszámolt a pótfelvételizők, illetve jogorvoslati eljárás eredményeként

felvételt nyert hallgatók Rendszeres szociális ösztöndíj és

Alaptámogatás pályázatával kapcsolatos információkról.

9.4.2. Beszámolt az aktuális pályázatokkal kapcsolatos tudnivalókról.

9.4.3. Beszámolt az ESZB ülés időpontjáról.

10. EHK beszámoló:

10.1. Márton Ágnes és Török Csongor beszámolt az EHK üléseken történtekről.

Az ülések emlékeztetői Emlékeztetők-BME Egyetemi Hallgatói Képviselet

oldalon megtalálhatóak.

11. Egyéb:

11.1. Kertész Izabella beszámolt a MŰHASZ-szal folytatott klubos

megbeszélésről.

11.2. Iván Bálint beszámolt a tanulószoba felújításával kapcsolatos stratégiai

bizottsági ülés terveiről.

11.3. Iván Bálint beszámolt a balatonlellei és gödi táborhelyekkel kapcsolatos

aktualitásokról.

11.4. Iván Bálint beszámolt a közelgő Gazdasági Bizottsági ülés időpontjáról.

11.5. Iván Bálint beszámolt a Gólyabál szervezésével kapcsolatos gazdasági

információkról.

11.6. Törő Dániel beszámolt a Réffy-kupa szervezéséről.
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11.7. Dóra Ágnes beszámolt a Körvezetői ülésről.

11.8. Török Csongor felhívta a Képviselet figyelmét a timeline frissítésére.

11.9. Fődi Petra beszámolt a Marketing Csoport munkájáról.

11.10. Fődi Petra bemutatta a tervezett HK repohár mintákat.

11.11. Fődi Petra bemutatta az online marketing statisztikákat.

11.12. Fődi Petra beszámolt a tervezett PR és marketinggel kapcsolatos stratégiai

bizottsági ülés terveiről.

11.13. Juszku Erik beszámolt a PR Csoport vezetői tevékenységeiről.

11.14. Ráti Alex Valentin beszámolt a tanköri foglalkozásokra készített ppt jelenlegi

állásáról.

11.15. Ráti Alex Valentin beszámolt a Gólyatanáccsal kapcsolatos szervezési

munkálatokról.

11.16.

Budapest, 2024. szeptember 11.

Dóra Ágnes Kertész Izabella
emlékeztetővezető elnök
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Az ülésen bemutatott dokumentumok listája:

Szám Előterjesztés Készítette/Előterjesztette

1. Beérkezett Kari Piknik főszervezői pályázat
Röhberg Melinda

Zsuzsanna

2. Közéleti ösztöndíj végleges eredménye
Röhberg Melinda

Zsuzsanna

3. Gólyacsata főszervezői pályázat
Röhberg Melinda

Zsuzsanna

4. Martos Csocsó zártkörű rendezvény Kertész Izabella

5.
Augusztusi Hallgatói Képviselet ösztöndíj

végleges eredménye
Kertész Izabella
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